
Goedenavond,

N.a.v. de B&W besluitenlijstdd. 8-2-22 heb ik de volgende ‘ schriftelijke vragen’ voor de 
portefeuillehouder. Willen jullie deze aan haar doorsturen?

In november zijn wij geinformeerd over de plannen voor Groenoord. Er is afgesproken dat er eerst 
een quickscan zou komen. Vervolgens zou er aan de hand daarvan verder keuzes gemaakt worden 
om uit te werken.

Is het resultaat van de quickscan inmiddels bekend en mogen wij deze ontvangen?
In de besluitenlijst (zie bijlage) lees ik dat het proces al een stap verder lijkt te zijn en wordt er 
gesproken over een aantal varianten, graag wil ik weten welke varianten dit zijn
Er worden meerdere varianten uitgewerkt, wat is hiervan de reden, welke varianten zijn dit en wat is 
het verdere proces en wat is de planning?
Er is/was sprake van meerdere partijen/clubs en verenigingen die mogelijk zouden participeren. 
Klopt het dat niet alle partijen zijn geinformeerd over het verloop en resultaat? En waarom niet?
Kunnen wij via een RIM wellicht geinformeerd worden over de stand van zaken en afwegingen?

Vriendelijke groet,

Lambert Riteco
GroenLinks


